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I N T E R P E L A C J A 

ws. poprawy widoczności znaków drogowych, przystanków (i warunków 

oczekiwania na nich) 

 

 Poruszając się ulicami miasta można zauważyć, że różne ważne elementy są słabo 

widoczne. Podaję kilka przykładów zdjęć z Osiedla Bloki. Proszę spojrzeć na jedno z nich 

przedstawiające ul. Wyzwolenia, wjazd od ul. Spółdzielczej – tu przy okazji można 

dostrzec kiepski stan ten ulicy, na co zwracałam uwagę już w poprzednich latach, łata na 

łacie, a ma to też miejsce na przejściu dla pieszych, którego praktycznie także nie widać. 

 Widoczność w tych wskazanych miejscach przesłaniają gałęzie drzew, czy 

usytuowanie tych znaków między drzewami. 

 Przedstawiam też zdjęcie przystanku autobusowego w ul. Kolbego blisko 

skrzyżowania z ul. Monte Cassino. Tzw. przystanek w krzakach, ws. którego składałam 

wiele monitów – odnośnie przeniesienia go w dawne miejsce, a skoro władze się nie 

przychylają do tego, to usytuowania w tym miejscu wiaty przystankowej. Co też jest 

niemożliwe i mimo pewnej poprawy warunków po tych moich apelach, jak zamontowanie 

ławki czy utwardzenie nawierzchni, czyli stworzenie peronu, warunki oczekiwania w tych 

zakrzaczeniach nadal są uciążliwe. 

 A do tego gałęzie znowu zachodzą na ten przystanek, przesłaniając przy okazji 

oznakowanie – ponownie proszę o ich usunięcie. 
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